
Referat af bestyrelsesmøde HG-fodbold den 12.02.2019 

Deltagere: Bestyrelsesmedlemmer i HG fodbold  
Tid:   d. 12-02 2019 kl. 19.00-21.30/22,00 
Sted: Mødelokalet eller klublokalet 
 

Mødeleder: Jesper Hansen/Jens-Erik 
Referent:  Jens-Erik Petersen 
 
Fraværende med afbud:   Malene Bonde og Lars Hoppe Søe 
Tommy kommer ca. kl. 20.00 

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1. Dagsorden Godkendelse  5 min Blev godkendt uden bemærkninger 

2. Økonomi 
Tommy  

Vi følger kort op på 
økonomien og div. 
forhold/spørgsmål 
desangående. 
 

Gennemgang af regnskab. Forventet 
årsresultat 
 
 
 
 
 
Salg af vinduesgitter 

15 min Regnskabsrapport var fremsendt af og blev 
kommenteret af Tommy. I store træk følger 
regnskabet budgettet og udviser stadig et lille 
overskud. Materialekontoen er næste opbrugt. Til 
gengæld er der ”luft” på Promotionskontoen. 
 
Jens-Erik fik OK til at forsøge at få solgt gitteret, der 
har siddet foran kioskvinduet 

3. Materialeforvalter samt 
indkøb 

Forskelligt 
 

Claus Nøttrup 
 
 
Overtræksveste 

 Bestyrelsen ønsker 1 ugentlig åbningsdag a 1 times  
varighed. Jens-Erik aftaler med Claus. Åbningsdag 
meldes ud i Træner Info.  
Aftalen med Seiffert Sport om tryk på vore 4 til 500  
overtræksveste, som lå i ”Hytten”  blev godkendt 

4. Repræsentantskabsmøder  Jesper/Jens-Erik DBU Sjælland Referat Jesper 
 
 
 
 
HG Hvem deltager?  
 
 
 
 
Møde med Fritidsudvalg. Jens-Erik 

 Jesper refererede fra delegeretmødet, hvor de 
vigtigste beslutninger blev ”sendt ” i ”syltekrukke.”  
Vi inviteres til et udvalg vedrørende indrangering af 
hold! Klub- og turneringsgebyrer stiger fra 1. august 
2019 
 
Fra bestyrelsen deltager Jesper, Jens-Erik, Henning 
og Peter Hammer. De to resterende pladser tildeles 
til to fra veterangruppen. Jens-Erik aftaler. 
 
Jens-Erik orienterede kort fra mødet, hvor de 
tilstedeværende fodboldklubber ønskede opbakning 
til Kunstgræsbane. Vi støtter 



5. Bold og bevægelse Jens-Erik Er vi fortsat involveret? Orientering  Bestyrelsen synes stadig, det er en dårlig placering, 
men har indstillet ”kampen.” Kan ikke i demokratiets 
hellige navn hindre enkeltmedlemmer i at kæmpe 
videre 

6. Status HG H Michael 
Helsinghoff/Jens-
Erik 
 
 
 
 
 
 
 

Status 
Sportschef for afdelingen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
U 10 Samarbejde med NIF 
 
 
U 9 Ungdomstrænere på gavekort? 
 
 
 
 
 
 
U 13 dr Malaga uge 42 
 
 

 Michael holder møde med sportschef om fremtidige 
arbejdsopgaver. Vi afventer mødet.  
Indbyder til møde for alle årgangsansvarlige og chef- 
trænere fra U 14 til Sjællandsserien snarest. A 
jourførtliste med trænere og årgangsansvarlige laves 
af Tommy 
 
Registrering af udleveret tøj skal ske i løbet af 
foråret. Beskrivelse af tøjpakke fra Helsinghoff på 
vej. 1. holdet herrer er ikke så gode til at tegne 
trøjesponsorer. Helsinghoff taler med spillerne. P.t 
har vi et serie 3 hold, men ingen spillere, og spillere 
til et serie 5 hold, men intet hold. Helsinghoff 
forsøget at løse det problem. 
 
Helsinghoff og Jens-Erik refererede kort fra et 
fredeligt og konstruktivt møde. Synes vi. 
 
U 9 dr havde forespurgt om muligheden for at 
ansætte og aflønne ungdomspillere som 
hjælpetrænere. Principielt er det en 
forældreopgave, men kan forældrene 
ikke skaffes, kan bestyrelsen i nødstilfælde godkende 
ungdomstrænere. De skal honoreres som på 
pigesiden. 
 
U 13 drenge skal til en turnering i Malaga i uge 42. 
Klubben skal kende til ture til udlandet. Anmeldes 
den til DBU er man sikret forsikringsmæssigt. 
 
Ringsted IF har forespurgt om et samarbejde om U 
21. Helsinghoff arbejder videre med forespørgslen. 

7. Status HG Q Karina Status og orientering  Trænerkontrakter på plads. Dan Andersen ansat som 



 
 
 
 

Ny sportschef Orientering ved Jesper 
Talentcenter/Udviklingscenter 
Jesper 

Sportschef for elite område. 1. div. Damer til U 14  
Øst. Har ansvaret for: 

• elitelinjen 

• trænerpåsætning 

• budgettet på området 

 
Vi er blevet kontaktet af flere større klubber, om vi 
kan eller vil tilbyde at etablere et U 18 øst hold fra 
sommerferien. 
 
Vi gennemgik forslag til udviklingscenter – Jesper og 
Karina tager et nyt møde med Trine Stenbek. 

8. Sponsorudvalg 
                                    

 Sponsoraftaler  
 
 

Orientering fra udvalg og møder 
Michael K og 
Jesper 
                                                                           

 Michael K orienterede fra møde i sponsorudvalg. 
Status ser fornuftig ud. God modtagelse hos 
nuværende og nye sponsorer. Rema 1000 aftale på 
plads. Laver stand ved Forældreforeningens 
Loppemarked for benzinkort fra OK 
Godt samarbejde mellem sponsorudvalget og 
udvalget vedrørende 1. division damer  

9. Sport-college Lars Hoppe Status og økonomi 
1. div damer i Proff –klub?? 

 Udsat til næste møde 

10. Hjemmeside 
                                     
 

Opdatering 
løbende 
 
 

Drøftelse og beslutning ud fra 
Hennings oplæg 

 Henning ”rydder” stadig op på Hjemmesiden. Stort 
arbejde og mange gamle informationer, som skal 
væk eller revideres. 
Hvem bruger Hjemmesiden og hvad skal der være på 
 den? Vi tænker videre. Megen information kan 
hentes via Kluboffice og Kampklar, som der er behov 
for et kursus i. Eventuelt med Michael Kristiansen 
som leder 

11. EVT. 
Alle 

 Møde Årgangsansvarlige U 14 dr til 
SS herrer  
Indstillinger til Sport Awards? NIU 

 Michael Helsinghoff laver dagsorden og indkalder 
 
Mulige kandidater efterlyses. Bestyrelsen indstiller. 

 


